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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №47

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 25.05.2021г. от 10:00 часа

Днес, 25.05.2021г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 12 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието.

Комисията подкрепи проекта за дневен ред е 12 гласа “за”.

Общо гласували:
в т.ч.:

12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-4374/12.05.2021г. относно: Изменение на Решение № 16 по 
Протокол №> 46/25.01.2018 г. на СОС, относно изработване и поставяне на подова 
мозайка "Витоша" ("Зеленото сърце на София") с вносител: Симеон Колев - общ. 
съветник
Г-жа М. Едрева обяви, че решението предвиждаше изграждане на мозайка, на мястото 
на бившия фонтан на бул. Витоша и ул. Парчевич.

Г-жа С. Колева представи композицията с размери 7.5 х 7.5, като ново пространство в 
Южния Парк, на едно от местата с детска площадка. Децата да играят и да се разминават 
с културна инсталация.

Проф. д-р Боян Добрев обясни, че всички съгласувателни процедури са изминати. Това 
е стилизирана композиция на Витоша.



Г-жа М. Едрева поясни, че ЕХС подкрепя доклада.

Г-н В. Калановски запита дали паното е релефно или плоско и каква е стойността на 
този проект?

Г-н С. Колев обясни, че паното представлява, леко издаден релеф на ниво терен, може 
да се минава върху него. Подобни пана има във варненския залив. Стойността е около 80 
000 лв., а материалът е камък.

Г-н Б. Бонев запила в ситуация на снеговалеж, валеж, дали е измерена плъзгавостта на 
този камък

Г-жа М. Едрева поясни, че паното е предвидено за градска среда, когато се взимаха тези 
решения 2018г. самият скулптор защитаваше материалите, всички тези показатели и 
параметри са разглеждани. Днес ще подкрепим преместването на тази мозайка, всичко, 
което е нужно като протоколи от ЕХС и НАГ могат да бъдат предоставени.

Въз основа па състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение:

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 10

Против няма

Въздържали се 1

М. Едрева - за
Б. Бориславов - за
Д. Антов - х
А. Кръстева - за
Д-р Койчев - за
В. Калановски - за
Г. Стефанова - въздържала се
Д. Вучев х
Д. Стаматов - за
Виделов - за
К. Паргов - за
М. Паргов - за
С. Колев - за

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-2/04.01.2021г. относно: Преобразуване на сгради, които са 
общинска собственост и са ползвани в миналото за детски заведения, в детски градини 
и/или ясли с вносител: Борис Бонев - общ. съветник



Г-н Б. Бонев не за първи път се разглежда, след получаване на становища от НАГ и зам. 
кмета Джоргов, една сграда в р-н Красно село става подходяща за извършване на 
икономическа оценка за възвръщането й към ДГ. В чата пуска нов проект за решение. Би 
бил добър сигнал поне още една сграда да бъде намерена, в р-н Красно село има сериозен 
проблем с недостига.

Г-жа М. Едрева - становищата на ресорните зам-кметове и гл. архитект са, че тя не е 
проектирана за ДГ и не отговаря за подобна функция. От предложените сгради на г-н 
Бонев, постъпила информация от р-н кметове, 2 са вече в етап на изпълнение, 4-та това 
е пространство ползвано от млади хора, 1 -вият обект не отговаря на изискванията.

Г-н Б. Бонев обясни, че сградата в р-н Красно село е тази, на която може да се изготви 
икономическа оценка. На база на НАГ и зам.-кмета е направена промяна в проекта за 
решение, където остава само сградата в Красно село.

Г-н Борис Бонев предложи новия проект за решение, както следва:
1. Указва на кмета на Столичната община в едномесечен срок от приемането на това 
решение да назначи технико-икономическа оценка за устройване на детско заведение в 
съществуваща сграда с идентификатор 68134.208.49.1, област София (столица), община 
Столична, гр. София, район Красно село, ж.к. „Славия”, вид собств. Общинска частна, 
функц преди Сграда за култура и изкуство, брой етажи 1, застроена площ 229 кв. М.; 
съгласно чл. 26. ал. 4, 5 и 6, както и чл. 55. ал. 4 и 5 от Наредба № РД-02-20-3 от 21.12.2015 
г. за про-?ктир?не, изпълнение и поддържане на сгради за обществено обслужване в 
областта на образованието и науката, здравеопазването, културата и изкуствата, 
издадена зт Министъра на регионалното развитие и благоустройството;

2. Указва на кмета на Столичната община в едномесечен срок от получаване на 
резултата от технико-икономическата оценка по т. 1, да предприеме всички необходими 
фактически и правни действия за преустройството на сградата, посочена в т. 1;

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения НОВ проект за решение.

Общо гласували: 
вт.ч.: _ 12

За 7

Против няма

Въздържали се 5

По т. 3 от дневния ред:
Доклад вх № СОА20-ВК08-8032/26.06.2020г. и становище вх.№ СОА21-ВК08- 
3431/3/28.04.2021г. относно: Учредяване безвъзмездно право на ползване за срок от 5 
години на сдружения с нестопанска цел Съюз на репресираните в България, Съюз на 
репресираните от комунистическия терор в Р България и Съюз на свещениците в



България върху нежилищен имот частна общинска собственост находящ се в град София, 
бул. Сливница №212 вх. А, по преписка рег. № СОА20-ВК08-8032/2020г. с вносител: 
Николай Александров - кмет на район „Оборище“.

Г-н Александров обясни, че това не е жилищен имот. Не може да бъде ползван за 
други цели. Правото за ползване изтече, просто се предлага възобновяване.

Г-н В. Ка пшовски се изказа, че това са доказани организации с биографии, логично е 
да се подкрепят в дейността им

Г-н К. Паргов, запита след като се удължава право на ползване на помещение, с какво 
се съсредоточава тази дейност, какви мероприятия?

Г-н Александров отговори, че се провеждат срещи с граждани по различни теми, по 
отношение на исторически празници, дискусии, коментари на актуални събития, по 
отношение на религиозния съюз, извършва се неделно училище.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение:

Обшо г часу зали: 
в Т ч • 12

За 9

Против няма

Въздържали се 3

М. Едрева- за
Б. Бориславов - за
Д. Антов - х
А. Кръстева - въздържала се
Д-р Кой1 дв- за
В. Калановски - за
Г. Стефано : - ?з
Д. Вучев
Д. Игаматов - за
Виденов - въздържал се
К. Паргс-’1 - въздържал се
М. Паргс : зг
С. Колев ■■ -а



По доп. т. 1 от дневния ред:

Доклад вх. №СОА21-ВК08-3431/2/28.04.2021г. относно: Учредяване на безвъзмездно 
право на ползване за срок от 5 /пет/ години на Сдружение с нестопанска цел за 
осъществяване на дейност в обществена полза „МЕЖДУНАРОДЕН АЛИАНЦ ЗА 
РАЗВИТИЕ“ върху нежилищен имот-частна общинска собственост, находящ се в гр. 
София, бул. „Кн. Мария Луиза“ № 16 с вносител: Николай Александров - кмет на район 
„Оборище“

Г-н Александров, сдружението е с национална регистрация, занимава се с дейност в 
обществена полза, образователни и културни събития, хуманитарни дейности, контакт с 
млади хора, популяризира разни постижения. За първи път предоставяме това 
пространство.

Г-жа М. Едрева попита какви гаранции за устойчивост на сдружението (неговата 
дейност) има?

Г-н Александров отговори, че има написана концепция за развитие на дейностите, има 
референции от други НПО. Договорът е така разписан, че ако има проблеми с 
дейностите, ще бъде прекратен.

Г-жа М. Едрева поиска в 6 месечен срок от решението на СОС да се предостави 
концепция и програма на НПО, което ще стопанисва пространството.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като приема 
допълнението, направено със становище вх. №СОА21-ВК08-3431/2/28.04.2021г.

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Общо гласували:
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

Изготвил:
Костанца Иванов;



г

Председател иа ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-иредседател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Борислав Бориславов
4


